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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 22. september 

2008 (Alm. del - spørgsmål nr. 497) udbedt sig min besvarelse af følgende: 

  

Spørgsmål 497: 

  

”Ministeren bedes redegøre for, i hvilket omfang helt eller delvist danskejede virksom-

heder har været involveret i mælkeskandalen i Kina?” 

  

Svar: 

Jeg har som dansk fødevareminister ikke indsigt i ejerforholdene i kinesiske virksom-

heder. Jeg er derfor ikke i stand til at oplyse udvalget om, i hvilket omfang der er 

danske investeringer i de kinesiske virksomheder, der har markedsført fødevarer 

forurenet med melamin. 
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